
Myśli dające do MYŚLENIA...

część 23



Dobroć i Miłość Boża Jest 
nieporównywalnie Większa aniżeli 

dobroć ludzka..........
Aby z Tego Oceanu Miłości zaczerpnąć, 

potrzebne jest jednak pragnienie....
Tym pragnieniem jest odpowiedź 

na zaproszenie Pana:
„Jeśli ktoś jest spragniony, a wierzy we Mnie 
– niech przyjdzie do Mnie i pije!” (J 7,37).
Odpowiedzmy zatem miłością na Miłość 

Bożą, żyjąc Duchem Miłości 
i wynagrodzenia........................…+

Kleryk Paweł Szlezinger SCJ



Wynagrodzenie...

Czym zatem jest wynagrodzenie? Kiedy człowiek 
doświadczy Miłości Bożej, pragnie na Tę Miłość 
odpowiedzieć. A kiedy zauważy, że tak Ogromna 
Miłość jest wzgardzona i, jak powie Święty 
Franciszek, „Nie Jest Kochana” – pragnie naprawić 
wyrządzone Panu Bogu zniewagi. W ten sposób 
dokonuje się wynagrodzenie Sercu Pana Jezusa. 
Może ono przybrać formę Modlitwy, 
przyjmowania cierpliwie wszelkich trudności, 
podejmowania dobrowolnie umartwień, wyrzeczeń 
i przede wszystkim czynienia wszystkiego z Miłości 
do Pana Boga. Wówczas całe życie może mieć 
Wartość Wynagradzającą. Jej źródło tkwi 
w zjednoczeniu z Sercem Pana Jezusa, Który Jest 
Jedynym Wynagrodzicielem.  
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Łaska Uświęcająca Powoduje, że Pan Bóg Mieszka 
w naszym sercu i Czyni poprzez nas Dobro. 
Naszym zadaniem jest współpraca z Panem 
Bogiem w Jego wynagrodzeniu i Dziele Zbawienia. 
Bardzo ważny element stanowi tutaj walka 
z grzechem, która jest nieustannym wybieraniem 
Pana Boga. Aby mówić o wynagrodzeniu za 
niewdzięczność i obojętność innych, w pierwszej 
kolejności trzeba zmierzyć się
z własną grzesznością.................................. :
pychą, egoizmem, zazdrością – brakiem miłości do 
Pana Boga i bliźnich. Nie można mówić 
o wynagrodzeniu za grzechy innych, nie 
podejmując walki z grzechem własnym................

Kleryk Paweł Szlezinger SCJ
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Błogosławionemu Ignacemu zależało 
nie tylko na tym, byśmy sami odmawiali 

Święty Różaniec, lecz także – co nieustannie 
podkreślał – abyśmy stali się w naszych 

środowiskach, zwłaszcza wśród Najbliższych, 
Apostołami tej Cudownej Modlitwy. 

Zechciejmy to wezwanie podjąć, potraktować 
na serio, nie zrażając się trudnościami.

A jeśli się pojawią, będą dowodem, 
że Królowa Maryja Wybrała Tę Modlitwę 

i Kocha Ją jako Własną.+

Ksiądz Wojciech Przybylski



Różańcowe Apostolstwo..

Jeden z wierszy autorstwa Pauli Wężyk 
zamieszczony w „Kółku Różańcowym” z 1928 r.,
przy cytowaniu którego zachowałem oryginalną 
pisownię, tak wyraża Maryjną ideę Różańcową:
„O jak szczęśliwy, kto w Matce Bożej 
Orędowniczkę ma w Niebios Chwale, żadna go 
troska tutaj nie strwoży, ni go pogrążą zepsucia 
fale. Bo Ona w każdej Podtrzyma walce, z każdej 
najgłębszej toni, gdy sznur Świętego Różańca 
dzierzgają palce, gdy Zdrowaś Marjo modlim się 
do Niej. I każde Zdrowaś cicho szeptane, godzi 
nas z życiem, śląc życie nowe, i każde jedną zagoi 
ranę, i uczy kochać Niebios Królową”.+



Piękno UKRYTE..

..Możemy się z tym nie zgadzać z powodu 
różnorodnych doświadczeń, lecz ono ukryte 
jest w prostym życiu, w jego monotonii, w jego 
powadze i uśmiechu a nawet w chorobach 
i słabościach. Piękno to ludzka wrażliwość 
na zaskoczenia, których dostarcza nam 
codzienność, to zdolność do szaleństwa, które 
pozwoli nam spojrzeć na to samo życie 
w sposób całkowicie nowy, przekraczający 
najśmielsze oczekiwania................+

Kleryk Mateusz Zawiłowicz SCJ



Kazimierz Budyn
ZATRACONE

Mówisz do mnie
Spadającą kroplą

Wiosennego deszczu
Bosy bez żalu

Dotykasz mnie
Gwoździami w Krzyżu

Przebitym Sercem
Cudem Miłości

Patrzysz z drzewa
Pogardą Okryty

Na dłonie zatracone
Srebrników pełne

+



Małgorzata Wnęk
TABERNAKULUM

Kościół i ziemia głoszą Dobrą Nowinę
w Wiecznej Miłosiernej Obecności Pana.

Błogosławiony Chleb Miłości
Biały, Święty, Pachnący Niebem i Życiem

jak w Ewangelii Świętego Jana.
+



Jarosław Strybe
NAJWIĘKSZY SKARB

Obdarzał mnie wciąż Miłością,
Kochał, Oblicze Pogodne Miał,

A każdy dzień był Jemu Radością.
Ja właśnie o takich dniach śnię,

Które są wypełnione Dobrocią Twą.

Patrzę na już pożółkłą fotografię,
Wspominam Boską Twarz, Jezu, i Chwile,

Kiedy darzyłem Ciebie Autorytetem.
Jednak zrozumieć dziś nie potrafię,

Że los nie żałował mi trosk, zwątpiłem,
A serce z rozpaczy stopniało jak wosk.
Postanowiłem odejść, nie smucić Cię,
By innego miejsca na ziemi poszukać.
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Wiem! Zgubiłem się w świecie
I wiele smutku doznałem tam,

Jak syn marnotrawny – powiecie…
Powracam! Nie będę więc sam.

Kiedyś, u schyłku moich dni,
Gdy przyjdzie mi stanąć przed Panem,

W zaułku serca żal wzniecę i się skruszę,
By Bóg grzechy Wybaczył mi,

Darując Największy Skarb – czystą duszę+
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...oddawanie Panu Bogu 
PRAWDZIWEJ CZCI......... +



Nie świat a Msza Święta..
Nie kariera ale Modlitwa..

Nie ludzie wpierw a Pan Bóg, 
Matka Najświętsza Maryja i potem 
troska o Zbawienie siebie i innych..

Nie ludziom a Panu Bogu 
wpierw służba..

Cichym, pobożnym być.. nad to 
oddanym Panu Jezusowi 

Chrystusowi całym..........sercem..
+



"Panie Boże, proszę o Polskę 
Troszcz Się i o Rodzinę, 

bo to Wartości Najdroższe!!!" 
.........+



PANIE JEZU..KRÓLOWO 
MARYJO..BŁAGAMY..

Za Polskę, naszą Ojczyznę,
za świat pogrążony w toni grzechu

o Wiarę, Nadzieję i Miłość.
O MIŁOSIERDZIE BOŻE 

nad nami,
nad Polską i światem..........

+



Wysiłek ludzki jest ważny 
ale bez Bożej Łaski 

skazany jest 
na bezowocność.............. 

+



SIŁA POKORY............... +



Panie Jezu Chryste, Królu Polski, 
BŁAGAMY Zmiłuj Się nad 

Biskupami, Kapłanami, nad Polską 
i narodem Polskim.....................

Maryjo Królowo Korony Polskiej, 
BŁAGAMY Módl Się za nami 

grzesznymi...........
+



KSIĘGA MĄDROŚCI

Nauka Mądrości

Mądrość konieczna 
dla władców..........+



KSIĘGA MĄDROŚCI

...Słuchajcie więc, królowie, i zrozumiejcie,
nauczcie się, sędziowie ziemskich rubieży!

Nakłońcie ucha, wy, co nad wieloma 
panujeciei chlubicie się mnogością narodów,

bo od Pana otrzymaliście władzę,
od Najwyższego panowanie:

On Zbada uczynki wasze i zamysły wasze 
Rozsądzi........+



......A sprawiedliwi żyją na wieki;
zapłata ich w Panu

i staranie o nich u Najwyższego.
Dlatego otrzymają wspaniałe 

Królestwo
i piękny diadem z Rąk Pana;
Osłoni ich bowiem Prawicą,

Ochraniać ich będzie 
Ramieniem.............+



KSIĘGA MĄDROŚCI

...Wtedy sprawiedliwy stanie z wielką śmiałością
przed tymi, co go uciskali

i mieli w pogardzie jego trudy.
Gdy ujrzą, wielki przestrach ich ogarnie

i osłupieją na widok nieoczekiwanego Zbawienia.
Powiedzą pełni żalu do samych siebie,

będą jęczeli w utrapieniu ducha:
<<To ten, co dla nas - głupich - niegdyś był 

pośmiewiskiem
i przedmiotem szyderstwa:

jego życie mieliśmy za szaleństwo,
śmierć jego - za hańbę...............>>+



KSIĘGA MĄDROŚCI

.....Wspaniałe są owoce dobrych 
wysiłków,

a korzeń mądrości nie usycha........
+



KSIĘGA MĄDROŚCI

...Ci, którzy Mu zaufali, zrozumieją Prawdę,
wierni w Miłości będą przy Nim trwali:

Łaska bowiem i Miłosierdzie dla Jego Wybranych.
A bezbożni poniosą karę stosownie do zamysłów,
bo wzgardzili Sprawiedliwym i odstąpili od Pana:

nieszczęsny bowiem, kto Mądrością gardzi 
i karnością.

Nadzieje ich płonne, wysiłki bezowocne,
bezużyteczne ich dzieła.

Żony ich głupie,
przewrotne ich dzieci,

przeklęty ich ród!........+



„Gdy podeszli do Jezusa 
i zobaczyli, że już Skonał, 

nie łamali mu Goleni, 
tylko jeden z żołnierzy włócznią 
przebił Mu Bok a natychmiast 

Wypłynęły Krew i Woda”
(por. J 20,20)

+



Święty Plan Ma Pan Bóg, 
nie przeszkadzam Panu..... 

+



......Wreszcie, rok przed skończeniem 
100 lat życia Abrahama, Bóg 

Potwierdza złożoną ćwierć wieku 
wcześniej Obietnicę. Izaak (Jischak – 

„uśmiechnął się, zaśmiał się”) 
przyszedł na świat, 

bo............Jego ojciec uwierzył 
nadziei, wbrew 

nadziei.....................UWIERZYŁ 
PRAWDZIWIE 

PANU BOGU................................+



Ojcu Papczyńskiemu bardzo 
zależało na tym, by każdy 
człowiek realizował swoje 
pierwsze i najważniejsze 

Powołanie – 
do Świętości...........+



..„Ojciec Papczyński powtarzał, 
że pragnąc Bożego Miłosierdzia, 

mamy Je świadczyć wobec drugiego 
człowieka. Pisał: Miłość jest Duszą, 
Światłem, Życiem Zakonów oraz 

każdej ludzkiej społeczności. Sam nie 
pozwolił żadnemu potrzebującemu 
odejść bez wsparcia. Troszczył się 
o ubogich, chorych i umierających, 

wspierał przytułki i szpitale, pocieszał 
strapionych, upominał się 

o odrzuconych i traktowanych 
niesprawiedliwie”.......... +



PAN JEZUS Uczyni Twe serce 
wolne od wszelkich dotychczasowych 

przywiązań złych,
TYLKO CHCIEJ GO PRZYJĄĆ 
JAKO PANA I ZBAWICIELA 

TWEGO SERCA............
WYGRASZ......................!!!+



Krzyżu Święty, 
co świat Obejmujesz,

Który rozdartą ziemię Ramionami 
Dwoma,

Jak Dziecko słabe Matka
przed ciemnością Bronisz,

Zmiłuj Się nad nami..................+



..wspaniały wzrost i rozwój Daje 
Pan Bóg lecz czy przyjmiemy 

TEN DAR?+ 



POTRZEBA NAM TWEGO 
DUCHA ŚWIĘTEGO 

O PANIE.............+ 



Nasze pojęcie szczęścia nijak ma 
się do tego, jak Pan Bóg Marzy 
o szczęściu człowieka............+



..JEŚLI świadomie wybierasz 
Pana Jezusa Chrystusa jako 
swego Pana i Zbawiciela, 

TO całkowicie musisz zmienić 
myślenie. Jest tak dlatego, że nie 

żyjesz już dla tego świata, 
tylko twoje życie jest 

ukierunkowane na Pana Boga 
i wykonuj wszystko aby się do 

Niego przybliżać...............+



Przy tych najciężej chorych, 
Pan Bóg Jest BARDZO 

blisko................ +



„Przyjdźcie do Mnie wszyscy, 
którzy utrudzeni i obciążeni 
jesteście a Ja was Pokrzepię” 

(Mt 11,28)+ 



Panie, Boże mój, Jedyna Nadziejo moja, 
Wysłuchaj mnie abym nie uległ zmęczeniu 
i nie zaniechał poszukiwania Ciebie ale bym 

zawsze gorliwie szukał Oblicza Twego. 
Ty Sam Daj mi siły na poszukiwanie. Tyś 

bowiem Pozwolił abym Cię znalazł, Tyś mi 
Dał nadzieję, że odnajdę Cię coraz więcej. 
Przed Tobą jest moc i niemoc moja: moc 
Zachowaj, niemoc Ulecz. Przed Tobą jest 
wiedza moja i niewiedza; w bramie przez 
Ciebie Uchylonej Przyjmij mnie. U drzwi 
zamkniętych, kiedy pukam, Otwórz mi. 
Niech o Tobie pamiętam, niech Ciebie 
zrozumiem, niech Ciebie pokocham.+



Bądź mi blisko, Boże mój: Ty Jesteś Tym, Którego 
szukam, Którego kocham i wielbię z całą siłą, do 

jakiej jestem zdolny.
Szukałem Cię, Panie Życia, i Pozwoliłeś mi się 

odnaleźć: Ciebie pragnę kochać, mój Boże. Kto Cię 
nie kocha, traci życie; kto nie żyje dla Ciebie, Panie, 

jest niczym i żyje dla niczego. Niech wzrasta we 
mnie, proszę Cię, pragnienie poznawania Cię 

i kochania, Boże mój.
Daj mi, Panie, to, o co Cię proszę. Jednak nawet 

gdybyś dał mi cały świat, nie wiedziałbym, co z nim 
zrobić, gdybyś nie dał mi Samego Siebie. Obdarz 
mnie Sobą, Boże mój! Kocham Cię, Panie: pomóż 

mi kochać Cię jeszcze bardziej. Amen.+

Święty Anzelm z Canterbury



NIEPOKALANIE POCZĘTA 
KRÓLOWO MARYJO..Ucieczko 
grzesznych, Ulecz nasze sumienia, 
Daj nam poznać wszystkie nasze 

winy, wielkie i małe......
Pomóż zerwać z grzechem 
i obojętnością..................+



MATKO BOGA 
I NASZA MATKO MARYJO!

Uratuj nas przed zepsuciem 
moralnym..............+



MATKO BOŻA BŁAGAMY UCZ 
NAS SZACUNKU........WOBEC 

PANA BOGA, SIEBIE, INNYCH, 
WSZYSTKIEGO..

ZDROWAŚ MARYJO..+ 



MATKO BOŻA BROŃ NAS 
PRZED NIEZGODĄ....+ 



Matko Boża, Matko Miłosierdzia, 
Pomóż szczególnie tym, którzy 
daleko odeszli od Pana Boga, 

którzy przez grzech odwrócili się 
od Niego. Spraw aby przez szczerą 

skruchę i Świętą Spowiedź 
powrócili do 

Twojego Syna.....................

ZDROWAŚ MARYJO.......+



Jezus Jest Światłem – 
Które mamy zapalać. 
Jezus Jest Życiem – 
Którym mamy żyć. 

Jezus Jest Miłością – 
Którą mamy kochać.......

+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



Miej czas na Modlitwę – 
to największa siła na ziemi.....+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



MATKO BOŻA MARYJO 
BŁAGAMY CIĘ UPROŚ NAM 
U DOBREGO BOGA CZYSTE 
SERCE, OCZY, USTA, USZY, 

RĘCE, NOGI...

ZDROWAŚ MARYJO... +



MATKO BOŻA 
NIEPOKALANIE POCZĘTA 

MARYJO BŁAGAMY CIĘ 
UPROŚ NAM GRZESZNYM 

LUDZIOM BY NASZA 
OJCZYZNA BYŁA 

PRAWDZIWIE KRÓLESTWEM 
TWOIM I TWEGO SYNA 

PANA JEZUSA CHRYSTUSA..+ 



Skromność ma oczywiście swoje trudności. 
Nie o te jednak chodzi, które z natury swej 
pociąga za sobą, lecz o te, na jakie natrafia, 
gdy na przykład wpadamy w towarzystwo 
ludzi rozwiązłych, zatruwających Dusze 
Dobrych pod pozorem ich rozweselania. 

Stałe obcowanie z takimi, zwłaszcza 
podczas posiłków, zabaw i dowcipkowania, 
osłabia powagę, jaka przystoi Mężczyźnie. 

Strzeżmy się ich więc, byśmy szukając 
duchowego odprężenia nie zakłócili 
harmonii w zespole naszych dobrych 
uczynków. Nawyki łatwo wypaczają 

charakter.+

Święty Ambroży



" Aborcja jest największym 
niszczycielem Pokoju. Jeśli 

zgodzimy się, iż Matka może 
zabić nawet własne Dziecko, 
jak możemy mówić innym 

ludziom aby nie zabijali jedni 
drugich? "

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



ŚWIĘTY STANISŁAWIE 
PAPCZYŃSKI BŁAGAMY CIĘ 

MÓDL SIĘ ZA POLSKĄ, 
ZA ŚWIATEM........+ 



Boże Ojcze w Imię Pana Jezusa 
Chrystusa, Zbawiciela świata, 
błagamy Cię o Twą Ochronę 

przed złymi siłami szerzącymi się 
teraz w naszej Ojczyźnie, 

w świecie.......

ZDROWAŚ MARYJO...+



Toteż za bardzo roztropne i zgodne 
z Kościelnym Obyczajem, zwłaszcza 
z obowiązkami Sług Ołtarza, uważam 

unikanie gościny w domach ludzi świeckich. 
Ma się wtedy większą możność udzielania 

samemu gościny tym, którzy jej potrzebują i 
nie daje się okazji do obmowy. Przyjęcia 

urządzane przez świeckich zabierają czas a 
przy tym rozwijają zamiłowanie 

do ucztowania. Często łączą się też z 
frywolnymi rozmowami o rzeczach i 

rozkoszach światowych. Zamknąć na nie 
uszów nie sposób, wszelka zaś próba 
przeszkodzenia im ściąga posądzenie 

o zarozumiałość.+

ŚWIĘTY AMBROŻY



...Ojciec Papczyński wzywał: „Kontempluj 
Miłosierdzie Boże! Głoś, że Serce Boga Jest dla 

wszystkich Otwarte i zapewniaj, że przed żadnym 
grzesznikiem, dopóki gotów jest pokutować, nie 

jest zamknięta droga do Zbawienia. Dziś, jak przed 
trzema wiekami, Ojciec Papczyński zapewnia nas: 
Za ciebie twój Zbawiciel, Najlepszy Pasterz, oddał 

Swoje Życie. Jesteś pełen grzechów? Pan Jezus 
Przyszedł Zbawiać grzeszników. Oddaj się cały 
Panu Jezusowi a cały Pan Jezus będzie twój”. To 
pewnie z tego powodu założone przez Świętego 

Zgromadzenie Zakonne tak mocno zaangażowane 
jest w szerzenie kultu Miłosierdzia Bożego na 

całym świecie......+



PIERWSZE CZYTANIE
Ef  6, 10-20

Walka Chrześcijan ze złym duchem
Czytanie z Listu Świętego Pawła Apostoła do Efezjan

Bracia: Bądźcie mocni w Panu – Siłą Jego Potęgi. 
Przyobleczcie pełną Zbroję Bożą, byście mogli się 

ostać wobec podstępnych zakusów diabła. Nie 
toczymy bowiem walki przeciw krwi i ciału, lecz 
przeciw Zwierzchnościom, przeciw Władzom, 

przeciw rządcom świata tych ciemności, przeciw 
duchowym pierwiastkom zła na Wyżynach 

Niebieskich. Dlatego przywdziejcie pełną Zbroję 
Bożą, abyście się zdołali przeciwstawić w dzień zły 

i ostać, zwalczywszy wszystko. Stańcie więc do walki, 
przepasawszy biodra wasze prawdą i przyoblókłszy 

pancerz, którym jest sprawiedliwość, a obuwszy nogi 
w gotowość głoszenia Dobrej Nowiny o pokoju. 
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 W każdym położeniu bierzcie wiarę jako tarczę, 
dzięki której zdołacie zgasić wszystkie rozżarzone 

pociski Złego. Weźcie też hełm zbawienia 
i miecz Ducha, to jest Słowo Boże – wśród 
wszelakiej Modlitwy i błagania. Przy każdej 
sposobności módlcie się w Duchu! Nad tym 

właśnie czuwajcie najusilniej i proście za  
wszystkich Świętych i za mnie, aby dane mi było 
słowo, gdy usta otworzę, by jawnie i swobodnie 
głosić Tajemnicę Ewangelii, dla Której sprawuję 

poselstwo jako więzień – żebym jawnie Ją 
wypowiedział, tak jak winienem.

Oto Słowo Boże.
+
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ŚWIĘTY STANISŁAW PAPCZYŃSKI

...cud, który pozwolił na Kanonizację, 
polegał na uzdrowieniu kobiety będącej 

w stanie agonalnym o której lekarze 
stwierdzili, że jej stan jest beznadziejny. 
Nie bez powodu polscy obrońcy życia 

obrali Świętego Stanisława 
Papczyńskiego za swojego patrona 

a małżeństwa pragnące potomstwa lub 
w zagrożonej ciąży gorliwie modlą się 

za jego wstawiennictwem......+



Jesteśmy zdolni zarówno do 
Dobrego, jak i do złego. Nie 

urodziliśmy się źli: każdy ma coś 
Dobrego w sobie. Niektórzy 

ukrywają to, inni zaprzeczają temu 
ale mimo to mają to w sobie.+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



Możemy się stać ludźmi Wielkiej 
Świętości, jeśli tylko będziemy 

tego chcieli.....+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



Prosta Droga. Owocem Ciszy jest 
Modlitwa. Owocem Modlitwy jest 
Wiara. Owocem Wiary jest Miłość. 

Owocem Miłości jest Służba! 
Owocem Służby jest Pokój!+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



Dzięki Bogu kazano nam iść za 
Chrystusem – skoro nie muszę iść 

przed Nim nawet w ciemności 
droga jest pewna.+

ŚWIĘTA MATKA TERESA 
Z KALKUTY



...Biorę dziś przeciwko wam na świadków 
Niebo i ziemię, kładąc przed wami Życie 

i śmierć, Błogosławieństwo i przekleństwo. 
Wybierajcie więc Życie abyście żyli wy 

i wasze potomstwo, miłując Pana, Boga 
swego, słuchając Jego Głosu, lgnąc do 
Niego; bo tu jest twoje Życie i długie 

trwanie twego pobytu na ziemi, którą Pan 
Poprzysiągł dać przodkom twoim: 

Abrahamowi, Izaakowi i Jakubowi....

KSIĘGA POWTÓRZONEGO PRAWA 
+



Panie nasz, Jezu Chryste, Umarły na Krzyżu za 
nasze grzechy i Zmartwychwstały trzeciego dnia 

do Nowego Życia, Dodaj nam sił, Daj nam 
Odwagę Świadczenia o Tobie i Twej 

Przeogromnej Miłości................
Nie Dozwól!!!STCHÓRZYĆ przed grozą 

nadchodzących czasów.......
Nie Dozwól!!!ZWĄTPIĆ w Ciebie, aż do 

ostatniego tchnienia...
Niech Maryja Niepokalana, Matka nasza 

Najukochańsza Będzie nam Obroną, 
Pocieszeniem, Wypraszająca Łaskę i Boże 

Miłosierdzie.......................................... Amen.......+

ZDROWAŚ MARYJO.......+



"Mamy wypowiadać Prawdę, gdy inni 
milczą. Wyrażać Miłość i Szacunek, 

gdy inni sieją nienawiść. Zamilknąć, gdy 
inni mówią. Modlić się, gdy inni 

przeklinają. Pomóc, gdy inni nie chcą 
tego czynić. Przebaczyć, gdy inni nie 
potrafią. Cieszyć się Życiem, gdy inni 

Je lekceważą"..........+

Błogosławiony Ksiądz Jerzy 
Popiełuszko



" Pamiętajcie, nowa Polska nie może być 
Polską bez Dzieci Bożych! Polską 

niepłodnych lub mordujących Nowe 
Życie matek! Polską pijaków! Polską ludzi 
niewiary, bez Miłości Bożej! Nie może być 
Ojczyzną ludzi bez wzajemnej czci jedni 

dla drugich, bez ducha ofiary i służby, bez 
umiejętności dzielenia się owocami pracy 

z tymi, którzy sami nie są w stanie 
zapracować na życie i utrzymanie. "+

Kardynał Stefan Wyszyński



Pozwólcie, Dzieci Boże, że wspomnę na osobiste 
doświadczenia z pierwszych dni II wojny światowej. 

Znajdowałem się wtedy niedaleko Dęblina, na polach, 
w miejscowości zwanej Irena. Tak się złożyło, że 

spowiadałem żołnierzy w okopie. Prosili mnie o to. Jeden 
z nich płakał jak dziecko i mówił mi: Proszę Księdza, co ci 

Niemcy z nami zrobili! Pocieszałem go, jak umiałem. W 
pewnej odległości widziałem rolnika, który obsiewał pole 
zbożem. Myślałem sobie: wszyscy uciekają, wszyscy się 
boją, ubezpieczają, samoloty bombowe nad drogą, a ten 

spokojnie sieje... Gdy wyspowiadałem żołnierzy, 
podszedłem do niego. Spytał mnie: Ksiądz się boi? - 

Odpowiedziałem: A pan się boi? Dziwię się, że pan się nie 
boi, bo ja się boję. Ale zastanawia mnie to, że pan wsiewa 

zboże w ziemię, gdy wszyscy uciekają. - A on na to: Proszę 
Księdza, jak to zboże zostawię w spichlerzu, spłonie. A gdy 
je wrzucę w ziemię, wpierw czy później ktoś z niego chleb 

będzie jadł. Zapadła mi głęboko w pamięć przedziwna 
Mądrość tego siewcy.+

Kardynał Stefan Wyszyński, Wąchock, 7 października 1979 rok



Za krótkie są na ogół nasze ręce aby 
dosięgnąć biedaka leżącego na 

ulicach Bombaju – możemy mu 
pomóc Modlitwą i ofiarą składaną 

za niego Dobremu Bogu – ale nie są 
za krótkie nasze ręce aby wesprzeć 

najbardziej nieszczęśliwych 
i opuszczonych, żyjących w naszych 
miastach i wsiach, na tej samej ulicy 

a nieraz – tuż obok, na tej samej 
klatce schodowej..............................+

KARDYNAŁ STEFAN WYSZYŃSKI
Warszawa, 24 maja 1975 rok



...Nieszczęściem jest zajmowanie się 
całym światem kosztem własnej 

Ojczyzny......+

KARDYNAŁ STEFAN WYSZYŃSKI
Przemówienie do Kapłanów, 24 grudnia 1976 rok



Ksiądz Węgrzyniak: Z Kościołem 
jest jak z Ojczyzną. Ona jest piękna 

i brzydka. Są w Niej bohaterowi 
i zdrajcy. Pisze cudowne karty 

i rozdziały wstydu. Ale żaden rodak, 
żadne zachowanie i żaden rząd, nie 

sprawi, że Polska przestanie być 
moim Domem. Tak samo ze 
Świętym Kościołem. Zawsze 
pozostanie moim Domem.+



Przerażające jest to, co widzimy 
w ostatnich dniach na ulicach – 

ile osób jest uwikłanych w aborcję. 
Może nie przez czyny bezpośrednie 

ale także poprzez nieme 
przyzwolenie na nią, obojętność czy 

znieczuloną postawę serca –
podkreśla Ksiądz Tomasz 

Kancelarczyk, prezes Fundacji 
Małych Stópek.+



Bóg Odebrał mu wszystko aby dać 
Samego Siebie. Tymi słowami można 

by określić pełną wyrzeczeń i bólu 
drogę hiszpańskiego +

Świętego Alonso Rodrígueza..........



...Ostateczne Zwycięstwo 
NALEŻY DO Pana ..........+ 



Dziecko to ŚWIĘTY Dar +



Pokorą jest pozwolić Panu Bogu 
aby nas Prowadził. +



"Jeśli cię ktoś zaprosi na ucztę, 
nie zajmuj pierwszego miejsca"+

(Łk 14,8)



...”Każdy bowiem, kto się wywyższa, będzie 
poniżony a kto się uniża, będzie wywyższony". To 

poniżenie wcale nie musi być widoczne na 
zewnątrz. Wcale nie musi być publiczne. Ono 

może być jedynie odczuwane w naszym sercu. A 
zależeć będzie od naszych zbyt wielkich oczekiwań. 
Od naszych wyobrażeń. Im wyżej siebie widzimy 
i cenimy, tym bardziej będzie potem bolało. Tym 
większy będzie potem wstyd. Ten wstyd to jednak 

drobnostka, choćby nasze emocje były dość 
mocne. Dużo gorzej, gdy nasza ocena siebie będzie 
zbyt mocno odbiegać od rzeczywistości. To żaden 

problem, gdy źle o nas pomyślą koleżanki czy 
Ksiądz Proboszcz. Ale nam czasem może się 
wydawać, że jesteśmy najbliższymi znajomymi 

Samego Pana Boga. 
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Że mamy prawo do pierwszego miejsca, bo tak 
wiele zrobiliśmy dla Niego. Może się jednak 

okazać, że tak naprawdę to wszystko zrobiliśmy dla 
siebie a nie dla Pana Boga. Że to było potrzebne 
nam, bo chcieliśmy się poczuć lepiej, chcieliśmy 
coś znaczyć, chcieliśmy być ważniejsi od innych. 
I Bóg Może nam kiedyś Powiedzieć: „Nigdy was 

Nie Znałem”. „Nie zajmuj pierwszego miejsca, by 
przypadkiem ktoś znamienitszy od ciebie nie był 
zaproszony przez niego. Wówczas przyjdzie ten, 

kto was obu zaprosił i powie ci: „Ustąp temu 
miejsca” a wtedy musiałbyś ze wstydem zająć 

ostatnie miejsce”.+

Bogumiła Szewczyk
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Życie.........

Mimo wszelkich trudności i niepewności każdy 
człowiek szczerze otwarty na Prawdę 

i Dobro może rozpoznać w prawie naturalnym 
wypisanym w sercu Świętość ludzkiego życia od 
poczęcia aż do kresu oraz dojść do przekonania, 

że każda ludzka istota ma prawo oczekiwać 
absolutnego poszanowania tego swojego 

podstawowego Dobra. Uznanie tego prawa stanowi 
fundament współżycia między ludźmi oraz 
istnienia wspólnoty politycznej. Obrońcami 

i rzecznikami tego prawa powinni być w sposób 
szczególny wierzący w Pana Jezusa Chrystusa.....+



„Konieczne jest zerwanie z logiką 
wyzysku i egoizmu oraz promowanie 

skromnego, prostego 
i pokornego stylu życia”+

Ojciec Święty Franciszek



Marzę o Europie, która chroniłaby 
Życie w każdym jego momencie, 

od chwili, gdy niewidzialne 
pojawia się w łonie Matki

aż do jego naturalnego kresu...+

OJCIEC ŚWIĘTY 
FRANCISZEK



BOŻA Miłość Jest Bezwarunkowa + 



..Bo tylko wtedy prawdziwie kocham 
moich Najbliższych, jeżeli kocham 

ich w Panu Bogu....+

Ojciec Jacek Salij OP



..Jeśli chcę osiągnąć Życie Wieczne, 
Pana Boga muszę postawić na 
pierwszym miejscu, zawsze na 

pierwszym miejscu......+

Ojciec Jacek Salij OP



..Wielkie Dusze idą jeszcze dalej. 
Uważają za ciasne małe koła 

Rodzinne. Modlą się za Święty 
Kościół, za wspólne interesy 

ludzkości - to jest Najpiękniejszy 
Objaw Chrystusowej Miłości 

bliźniego: modlić się za Dobrych 
Kapłanów, za nawrócenie 

grzeszników, za tych, 
których napastują pokusy, za 

prześladowanych Katolików........+



Czym jest to życie, zapytajmy samych siebie. Jest 
ono czasem próby, w którym powinniśmy zasłużyć 

na Szczęście Wieczne. Pan Bóg Przeznaczył nas
do tego, żebyśmy wiecznie posiadali Jego Samego, 
Który Jest Źródłem i Centrum Wszelkich Dóbr. 

Jakież To Przeznaczenie dla istoty wyprowadzonej 
z nicości! Jakże Jest Ono Wielkie i Przewyższające 

nasze pojęcie i pragnienie! Jak możemy wobec 
tego zniżać się do rzeczy ziemskich? 

Jak możemy się do nich przywiązywać? Zwracać 
na nie uwagę? Stworzony jestem do Wieczności 

a szukam szczęścia w tym, co mija?!
Stworzony jestem po to, żebym posiadał Pana 

Boga a tymczasem oddaję moje serce 
stworzeniom?!.........................+



Pan Bóg Chce mi dać Siebie jako Nagrodę Wieczną. A 
czego Żąda ode mnie? Żąda, bym tu, na ziemi o osiągnięcie 

Tego Szczęścia się starał; bym przez wdzięczność za tak 
Wzniosłe Przeznaczenie czcił Go, kochał, służył Mu 

z całego serca; bym, jeśli Go obrażę, natychmiast do Niego 
powracał; bym słuchał Jego Głosu Przemawiającego do 
mojej duszy; bym w Nadziei Tej Szczęśliwej Wieczności 
znosił chętnie, z Miłości dla Niego, wszystkie utrapienia 

życia doczesnego i gardził jego fałszywymi uciechami albo 
przynajmniej używał ich według Świętej Woli Bożej. Oto 

jedyne, czego Pan Bóg ode mnie Żąda. Czy może być myśl 
bardziej pocieszająca niż takie pojęcie o Wieczności? Czy 
może jakaś inna myśl bardziej podnieść duszę, uczynić ją 

wyższą nad wszelkie pokusy, nad złudzenia tego świata, nad 
wszelkie trudności, jakie mogą ją spotkać w wykonywaniu 

Cnót? Wszystkie utrapienia i krzyże tego życia, choćby 
trwały setki czy tysiące lat, są jedną chwilą w porównaniu 
z Wiecznością. Moje cierpienia, choćby były tysiąc razy 
większe niż są, są lekkie w porównaniu z Tą Niezmierną 

Chwałą, jaka mnie Czeka....+



..Miej odwagę! duszo 
moja!.......................... 

-Odmówienie sobie tej czy innej 
przyjemności uchroni mnie od kary 

wiecznej.........

-Wykonanie Tej czy Innej Cnoty, 
Która kosztuje mnie tyle wysiłku, 
zapewni mi Szczęście bez granic 

i końca.....................................
+



...nieustannie się módlcie!..

1 LIST DO TESALONICZAN



..Pustynia może być człowiekowi czy jakiejś 
społeczności "narzucona" przez Pana Boga, 

kiedy On Sam kogoś w nią Wprowadza ale może 
być również pustynia z wyboru. Może być tak, że 

sam zapragniesz sytuacji pustyni, w której będziesz 
szukał ciszy, ogołocenia, Obecności Pana. 

Napotkasz wtedy na niej przeciwnika ale przede 
wszystkim napotkasz Pana Boga. Będziesz mógł 

wejść w głąb samego siebie i odkryć Prawdę o sobie 
ale jednocześnie odkryjesz to, co najważniejsze, 
Prawdę o Panu Bogu. Pan Jezus, Który przed 

Swoim publicznym wystąpieniem Poszedł najpierw 
na pustynię, jakby ci Mówi: "Patrz, nie jesteś sam, Ja 
Byłem tu przed tobą. Ja też przez czterdzieści dni 

Byłem głodny i też było Mi ciężko. Nigdy nie jesteś 
sam. Spróbuj uwierzyć w Moją Miłość"..+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Sytuacja pustyni ujawnia w człowieku to, co jest 
w nim głęboko ukryte. Ujawnia pokłady ludzkich 
namiętności i zła, ukazujące się najpełniej dopiero 

w sytuacjach trudnych. Stąd pustynia ukazuje 
człowieka, ukazuje Prawdę o nim. Na pustyni 

człowiek widzi, do czego zdolna jest jego niemoc, 
grzeszność, zatwardziałość. Człowiek staje tu 

twarzą w twarz wobec przerażającej Prawdy o tym, 
kim jest bez Widzialnej Mocy Pana Boga. Nagość 

pustyni obnaża nędzę człowieka, ukazuje jego 
nagość, ponieważ odpadają złudzenia i nie ma się 

gdzie ukryć. Człowiek może żyć naskórkowo, jakby 
na powierzchni samego siebie. Dopiero sytuacje 
trudne, doświadczenia pustyni zmuszają go do 

podejmowania decyzji, ujawniając przy tym 
głębokie pokłady Dobra lub zła...+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Dar pustyni pozwoli ci na przezwyciężenie letniości, 
ponieważ pustynia przymusza do dokonywania wyborów. 

Wybierając zobaczysz, do czego jesteś zdolny i wtedy lepiej 
poznasz dwie najważniejsze rzeczywistości: Rzeczywistość 
Niepojętej Miłości i Nieskończonego Miłosierdzia Pana 

Boga oraz rzeczywistość własnej grzeszności 
i bezradności. Dopóki jesteś letnim chrześcijaninem, 
któremu wszystko się układa i który nie ma żadnych 

problemów, dopóty twoja sytuacja widziana w Świetle 
Świętej Wiary jest dramatyczna. Wtedy bowiem sam dajesz 

sobie radę i Pan Bóg Przestaje ci być potrzebny - jest to 
sytuacja praktycznego ateizmu...............................

Ostateczny sens wyprowadzania człowieka, narodu czy 
społeczności na pustynię ukazują bardzo wyraźnie słowa 
Apokalipsy: "Znam twoje czyny, że ani zimny, ani gorący 
nie jesteś. Obyś był zimny albo gorący! A tak, skoro jesteś 
letni, ani gorący, ani zimny, Chcę cię wyrzucić z Mych Ust" 

(Ap 3, 15-16)...+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Pustynia jest miejscem i czasem odrywania się od 
przywiązań, od własnych systemów zabezpieczeń. 
Człowiek wędrujący przez pustynię nie ma nic - 

jego sytuacja życiowa jest stale niepewna, 
nie ma żadnych zabezpieczeń, wszystkiego mu 
brakuje. Ci, którzy przechodzą przez pustynię, 

doświadczają konieczności poprzestawania na tym, 
co otrzymają od Pana Boga i oczekiwania 

wszystkiego od Niego, doświadczają konieczności 
oparcia się wyłącznie na Panu Bogu, ponieważ Pan 

Bóg Chce Stawać Się dla wędrującego przez 
pustynię WSZYSTKIM......+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Wędrujący naród, który na pustyni otrzymał 
od Pana Boga Cudowną Mannę, nie może Jej 
zbierać na zapas. Musi każdego dnia na nowo 
wierzyć, że Manna spadnie. Musi wierzyć, że 
Pan Bóg Opiekuje Się nim NIEUSTANNIE. 
Pustynia jest więc miejscem Narodzin Wiary. 
Wiara zaś pogłębia się na miarę ogołocenia. 

Bóg Przenika człowieka tym bardziej, im 
bardziej on siebie ogołaca,

im bardziej pragnie odpowiedzieć na Boże 
Wezwanie i otworzyć się na Miłość, Której 

doświadcza......+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Im bardziej człowiek pozwoli się ogołocić 
ze swojego "ja" i z własnych zabezpieczeń, 

tym bardziej Pan Bóg Może w niego Zstąpić 
i Stać Się dla niego Jedynym Oparciem. Kiedy 
pogłębiają się wzajemne, Tajemnicze Relacje 
między Panem Bogiem i człowiekiem, Pan 

Bóg Domaga Się coraz większego 
ogołocenia, które jest naglącym wołaniem 

o coraz większy Dar z siebie. On Oczekuje, 
że ten, kto kocha Go, będzie chciał 

przekraczać swoje czysto ludzkie możliwości, 
że zgodzi się na całkowite ogołocenie z tego, 

czym jest i co posiada, by stawać się Jego 
Znakiem, by Pan Bóg Stawał Się w nim Żywą 

Obecnością w świecie....+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Ogołocenie, jakiego człowiek doznaje na pustyni 
i poznanie Prawdy o sobie pozwala mu jednocześnie 
poznać Prawdę o Panu Bogu, Który Jest Miłością, 

doświadczyć Szczególnej Jego Obecności i Jego Mocy 
a nade wszystko Pozwala mu doświadczyć Jego 

Miłosierdzia. Pan Bóg bowiem na grzech i słabość 
człowieka Odpowiada Miłością i Ojcowską Troską. 

Ludowi, który buntuje się i grzeszy, Odpowiada Cudem 
Manny i Cudem tak bardzo mu wtedy potrzebnej Wody. 
Pan Bóg mimo ludzkiego zła, które na pustyni wyraźniej 
się ujawnia, Jest na niej Obecny w Sposób Szczególny. 
Naród wybrany był przez Niego Prowadzony. Bóg Był 

Widoczny a zarazem Ukryty w obłoku i w ogniu. Obłok, 
który wskazywał na Obecność Pana Boga, jednocześnie 

Go ukrywał. Był dla Izraelitów zarazem Światłem 
i ciemnością, symbolizował bliskość i niedostępność 

Pana Boga....+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



...Pan Bóg Wyprowadził na pustynię 
niezorganizowany tłum ale ci, którzy ją przeszli, 
stanowili już naród związany z Panem Bogiem 
poprzez Przymierze - to byli inni ludzie. Celem 

pustyni jest formacja człowieka, umocnienie jego 
Wiary, eliminowanie bylejakości, kształtowanie 
Prawdziwych Uczniów Pana Jezusa Chrystusa. 

Naród wybrany wszedł do Ziemi Obiecanej jako 
społeczność niewielka ale bogata w doświadczenia 

pustyni. W grozach i błyskawicach doświadczył 
Pana Boga a jednocześnie doświadczył własnej 

słabości i własnego upadku. Doświadczył niezwykle 
wyraźnie własnej nędzy i dlatego tak bardzo 
doświadczył Miłosierdzia Pana Boga......+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Na pustyni poznajesz Pana Boga, Który 
nigdy cię Nie Opuszcza. To prawda, że Pan 

Bóg na pustyni Ukrywa Się ale 
w rzeczywistości właśnie wtedy Jest bardzo 

blisko ciebie. Nigdy NIE JEST tak blisko, jak 
wtedy. Czeka tylko na twoją wiarę, Czeka, 

byś z wiarą wyciągnął ku Niemu swoje 
ramiona. Naród wybrany odkrył we własnej 
słabości prawdziwą Tajemnicę Pana Boga. 
Jeśli doświadczasz swojej słabości, to jesteś 
wzywany przez Pana Boga, byś rzucił się 

w Ramiona Jego Miłosierdzia. Pustynia jest 
po to, byś zwrócił się ku Temu, Który Jest 

Samym Miłosierdziem...................+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..Jeśli spojrzysz na siebie w Świetle 
Świętej Wiary, zrozumiesz, 

że im bardziej jesteś przytłoczony 
czynnościami, tym więcej czasu 

powinieneś poświęcać 
na Świętą Modlitwę. W przeciwnym 
razie będziesz pusty, będziesz miał 

tylko wrażenie, że coś dajesz ale 
będzie to iluzja. 

Nie można dawać tego, czego się 
nie ma..........+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



..W Świetle Świętej Wiary 
najważniejszą czynnością naszego 

dnia jest Święta Modlitwa. 
To Ona musi zajmować pierwsze 
miejsce wśród innych czynności. 

Kontakt z Panem Bogiem 
decyduje o wartości i znaczeniu 

naszej pracy......+

Ksiądz Tadeusz Dajczer



Być Człowiekiem Nieustannej 
Modlitwy..........................+ 
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